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PROCES – VERBAL 

încheiat în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Botoşani din data de 28 august 2023 

 

 Prin dispoziția nr. 752 din 22.08.2023, Primarul Municipiului Botoşani a convocat 

Consiliul Local în şedinţă ordinară pentru data de 28 august 2023, ora 13.00, în sala de ședințe 

„Mihai Eminescu” a Primăriei municipiului Botoșani.    

 

 Dispoziţia nr. 752 din 22.08.2023 este anexată la dosarul şedinţei. 

                         

 Ordinea de zi a şedinței a fost adusă la cunoştinţă publică prin anunţ la cotidianul 

„Monitorul de Botoșani”, www.botosaneanul.ro şi pe site-ul propriu. 

 

 Invitaţiile la şedinţă s-au făcut atât în scris, cât şi prin contactarea telefonică a 

consilierilor. 

 

 Este ascultat Imnul de Stat şi Imnul Uniunii Europene, după care se trece la derularea 

lucrărilor şedinţei. 

 

 Ordinea de zi a şedinţei este următoarea: 

1. Prezentarea interpelărilor de către consilierii locali ai municipiului Botoșani  

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local și a bugetului instituțiilor și 

activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2023 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii și 

Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Direcției de Asistenţă Socială 

Botoșani începând cu data de 01.09.2023  

4. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local pentru efectuarea operaţiunilor 

de dezmembrare a unui imobil proprietatea privată a Municipiului Botoṣani 

5. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor contracte de concesiune  

6. Proiect de hotărâre privind iniţierea demersurilor în vederea preluării 

Cinematografului ,,Luceafărul” în domeniul public al Municipiului Botoşani 

7. Proiect de hotărâre privind prelungirea unor contracte de închiriere pentru spaţii 

închiriate în clădirea din str. Săvenilor, nr. 2-8 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii procedurilor în vederea cumpărării  unui 

teren situat în Botoșani, str. Pacea, f.n 

9. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea anexei nr. 1 al Hotărârii 

Consiliului local al Municipiului Botoşani nr. 77 din 12.03.2014 privind închirierea 

prin licitaţie publică a unor spatii comerciale situate în imobile proprietatea 

municipiului Botosani, care au făcut obiectul proiectului „Reabilitarea Centrului 

Istoric si a Zonei Pietonale a municipiului” 
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10. Proiect de hotărâre privind declararea unor imobile ca bunuri aparținând domeniului 

privat de interes local al Municipiului Botoșani 

11. Proiect de hotărâre privind acordarea mandatului special reprezentantului UAT 

Municipiul Botoșani în AGA ADI ,,Ecoproces”  în vederea aprobării Actului adițional 

nr. 4 la Statutul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ,,Ecoproces” Botoșani 

12. Proiect de hotărâre privind împuternicirea reprezentanților Municipiului Botoșani în 

Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. ELTRANS S.A. Botoșani în vederea numirii 

administratorilor   

13. Proiect de hotărâre privind împuternicirea reprezentanților Municipiului Botoșani în 

Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. URBAN SERV S.A. Botoșani în vederea 

numirii administratorilor   

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate, actualizarea 

indicatorilor tehnico-economici și a devizului general ai obiectivului de investiţii: 

„EXTINDERE SISTEM DE DISTRIBUȚIE GAZE NATURALE ÎN 

MUNICIPIULUI BOTOȘANI, JUDEȚUL BOTOȘANI” 

15. Proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 167 din 19.04.2022 privind aprobarea 

Cererii de Finanțare precum si a Devizului General pentru obiectivul de investiţii 

„EXTINDERE SISTEM DE DISTRIBUȚIE GAZE NATURALE ÎN CADRUL 

MUNICIPIULUI BOTOȘANI, JUDEȚUL BOTOȘANI“, în vederea finanțării prin 

Programul Național de Investiţii „Anghel Saligny” 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei Plan Urbanistic Zonal – str. 

Uzinei, nr. 1 – CF/CAD 51921 în vederea realizării obiectivului „Construire magazin 

PENNY MARKET cu magazin produse din carne și brânzeturi, accese auto și 

pietonale, trotuare, sistematizare verticală, reclame luminoase pe fațadă și în parcare, 

stâlp publicitar, împrejmuire teren, branșamente la utilități și organizare de șantier” 

17. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  documentaţiei „P.U.Z. și R.L.U. - Str. Maxim 

Gorki, nr. 5, mun. Botosani, CAD/CF62018” în vederea realizării obiectivului 

„construire imobil D+P+2E+3E parțial, cu funcțiuni mixte – birouri, cabinete 

medicale, locuință de serviciu la etajul 3” 

18. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  documentaţiei „P.U.Z. și R.L.U. - Aleea 

Alexandru O. Teodoreanu, nr. 1, recenzat Al. Păstorel Teodoreanu, nr.1, mun. 

Botosani, CAD/CF68786” în vederea realizării obiectivului „Construire service auto” 

19. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  documentaţiei „P.U.Z. și R.L.U. - extravilan, 

CF/NC nr. 57902” în vederea realizării obiectivului „Introducere teren în intravilan în 

vederea construirii de locuințe cu regim mic de înălțime” 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea  documentaţiei „Plan Urbanistic Zonal şi 

Regulament local de urbanism  - Str. Vâlcele, nr. 47, nr. Cad./C.F. 69840, 70174“ în 

vederea realizării obiectivului „Parcelare teren în vederea construirii de locuinţe 

individuale” 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei „Plan Urbanistic Zonal şi 

Regulament local de urbanism aferent - strada Pod de Piatră nr. 88, nr. Cad./CF 

68966“ în vederea realizării obiectivului „Întocmire P.U.Z. și R.L.U. în scopul 

construirii de locuințe pentru tineri” 
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22. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al 

municipiului Botoșani pentru lunile septembrie – octombrie 2023 

23. Prezentarea indicatorilor de performanță financiari și nefinanciari realizați de către 

S.C. ”ELTRANS” S.A. Botoșani în semestrul I 2023 

24. Prezentarea indicatorilor de performanță financiari și nefinanciari realizați de către 

S.C. URBAN SERV S.A. Botoșani la data de 30.06.2023 

25. Comunicat pentru respectarea prevederilor art. 225 din OUG nr. 57/2009 privind 

Codul administrativ. 

 

Completarea nr. 1 a ordinii de zi este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al 

Compartimentului Asistență medicală și de Medicină dentară din Unitățile de 

învățământ preuniversitar din municipiul Botoșani – aparatul de specialitate al 

Primarului Municipiului Botoşani 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli pe 

anul 2023, al S.C. Modern Calor S.A. Botoșani 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de vânzare pentru locuinṭe ANL 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei „Plan Urbanistic de Detaliu –Str. 

Grăniceri, nr. 4, mun. Botoșani, CF/NC 59376” în vederea realizării obiectivului 

„demolare C1, construire locuință P+1E, anexă gospodărească și împrejmuire teren” 

5. Proiect de hotărâre privind modificarea art. 3 din H.C.L. nr. 588/22.12.2022 privind 

numirea reprezentanților Consiliului Local în calitate de membri supleanți în consiliile 

de administrație ale Spitalelor Publice transferate administrației publice locale. 

 

Completarea nr. 2 a ordinii de zi este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Anexei Hotărârii Consiliului 

Local al Municipiului Botoșani nr. 8 din 16 ianuarie 2023 privind aprobarea 

documentației tehnico-economice faza Documentație de avizare a lucrărilor de 

intervenție (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții 

„Renovare energetică a clădirilor publice – Școala Gimnazială nr. 13 Botoșani”, 

finanțat în cadrul Programului Planul Național de Redresare și Reziliență, Componenta 

5 – Valul Renovării, Axa 2 – Schema de granturi pentru eficiență energetică și 

reziliență în clădiri publice, Operațiunea B.2. Renovarea energetică moderată sau 

aprofundată a clădirilor publice. 

 

Şedinţa este legal constituită. 

 

La lucrările ședinței participă toți cei 23 de consilieri locali în funcție. Domnul 

consilier Cătălin Mugurel Flutur participă la ședință prin mijloace electronice. 

 Doamna președinte de ședință Monica Delia Adăscăliței – după câte văd, toți 

consilierii sunt prezenți, domnul consilier Cătălin Flutur este online, prin telefon, cu domnul 

consilier Cătălin Boboc. 
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Fiind supusă la vot ordinea de zi împreună cu completările aferente, aceasta a fost 

aprobată cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 

Fiind ședință ordinară, se dă cuvântul domnilor consilieri pentru interpelările de la 

punctul 1 al ordinii de zi. 

 

Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – voi fi foarte scurtă astăzi, în două 

săptămâni, dacă nu mă înșel, începe școala, și aș vrea să îl întreb pe domnul Primar dacă s-au 

luat toate măsurile necesare, astfel încât să nu avem iarăși hârtiuțe pe care să le primească 

părinții, că trebuie să ducă la școală sau la grădiniță hârtie igienică sau săpun lichid, știu că 

discutăm despre asta în fiecare an, și aș vrea ca măcar anul acesta să nu avem parte de același 

scenariu.  

Domnul consilier Marcel Gheorghiță – vin în fața dumneavoastră cu trei probleme, 

l-aș întreba pe domnul Primar de ce parcul, zona de recreere de pe Adamiu, care a avut termen 

de execuție în iulie, de fapt, în martie, apoi a fost inaugurată în iulie și acum zace de aproape 2 

luni de zile cu lanțuri pe porți, arată zona foarte bine, doar că sunt ceva probleme, probabil, că 

nu se permite accesul publicului sau a celor din zonă.  

O altă problemă, de fapt, e o întrebare, eu aș dori să ne spună care e stadiul lucrărilor 

la foișorul din parc, pentru că acolo s-a turnat o fundație, se vede o fundaţie, o bază de beton, 

dar nu se mai vede nimic, nu mai lucrează nimeni.  

Și, o altă problemă sesizată zilele astea, pe strada paralelă cu Liceul „Mihai Eminescu” 

au fost niște probleme cu iluminatul, zilele trecute lămpile pâlpâiau, aseară nu mai funcționa 

deloc, zona aia e în beznă totală. Dacă știe ceva, dacă se poate rezolva, mulțumim. 

Domnul consilier Maricel Corneliu Maxim – domnule Primar, dacă tot ne apropiem 

de începerea anului școlar, haideți, încercați să vorbiți cu constructorul, să termine lucrările de 

pe strada Sucevei, și, în același timp, să nu își găsească în ziua începerii anului școlar, de 

trasat acele marcaje pe străzi, pentru că știm foarte bine că se creează ambuteiaje, atunci toată 

lumea folosește mașina, și aș vrea să știu și eu ce soluție s-a găsit la intersecția dintre strada 

Sucevei și bulevard, acolo văd că se lucrează, ceva nu pare a fi nici sens giratoriu, nu știu 

despre ce e vorba, aș dori să ne lămuriți și să încercați să faceți în așa fel încât să meargă mai 

repede treaba acolo. 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – să completez cele spuse de doamna 

Curelariu, chiar săptămâna trecută mi-am dus copiii la o grădiniță de vară de-a noastră, și mi 

s-au cerut toate cele din lista care le-a enumerat doamna, cu toate că știu că se dau bani cu 

duiumul per capita pentru elevi, sunt bani pentru întreținere, dar mereu e această boală de a 

cere părinților materiale de igienă. Este ceva foarte rușinos, totuși, în 2023 vorbim iar despre 

hârtie igienică, șervețele, săpun lichid, când știu că bugetele unităților școlare sunt 

îndestulătoare în ceea ce privește materialele de curățenie. 

Un alt aspect pe care vreau să îl ridic astăzi este parcare de pe strada Pacea, din dreptul 

hotelului din capătul străzii, intersecție cu Sucevei până spre Cimitir, iar s-a umplut strada de 

mașini, multe fără numere, care sunt scoase la vânzare. 

Tot vorbim despre eficiența Poliției Locale, despre cât de vajnici luptători sunt ei, dar 

mereu sunt cu zgarda pusă, ca să nu spun alte accesorii care se pun câinilor la față. Lăsați-i să 
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își facă treaba, deci acolo cred că iar sunt 100 de mașini scoase la vânzare, majoritatea fără 

numere de înmatriculare, sau cu numere de Germania sau Olanda sau ce țări mai sunt, cu 

anunțuri în geam, parcă spuneți că îi lăsăm toată ziua să se ducă să facă razie pe acolo și să 

elibereze strada, nu mai spun de autoutilitare de la pâine, lapte, brânză, carne, ouă, rulote, să 

eliberăm centura, că spunem că e ocolitor, cât de cât, dar nu e niciun ocolitor acolo, că e plin 

numai de mașini cu scopuri comerciale, majoritatea sunt puse pe vânzare. Poate se poate 

elibera zona și să rămână doar cei care parchează pe la ACR, care au treabă în zonă, pe-acolo. 

Și, una mai mică, sunt niște surpări ale Nova Apa Serv, cred, nu cred că de la Modern 

Calor, undeva în proximitatea străzii Pacea, pe Aleea Parcului, în mijlocul parcării e o surpare, 

asta e cea mai evidentă, dintre altă surpări care sunt pe acolo prin zonă. Vă rog să dispuneți 

către Nova Apa Serv să intervină. 

Domnul consilier Marius Petru Rogojinschi – domnule Primar, construcția mea, 

arhitectura mea psihofizică mă face ca atunci când logica mi se oprește, să nu mai înțeleg 

nimic. De aceea, vă adresez și eu o întrebare, în legătură cu cele două întrebări similare, 

adresate de colegii mei antevorbitori. Există cumva un reprezentant al Primăriei în școli și 

grădinițe care le cere părinților bani pentru săpun și hârtie igienică sau, dacă aceste cerințe 

există, ele sunt făcute de cadre didactice? Din câte știu eu, autoritatea locală subvenționează 

cheltuielile materiale și utilitare. Mai departe, corpul profesoral e pendinte de Inspectoratul 

Județean de Învățământ. Prin urmare, dacă nu avem un reprezentant al Primăriei care solicită 

părinților acest lucru sau aceste lucruri, eu cred că întrebările sunt greșit adresate 

dumneavoastră, dacă logica mea funcționează și pot să merg mai departe ca să înțeleg 

lucrurile. 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – voi răspunde interpelărilor în ordinea în 

care au fost adresate. Domnișoarei Curelariu îi răspund legat de consumabilele, materialele 

sanitare pe care le solicită unele cadre didactice. Am avut ședință cu directorii chiar în această 

sală de consiliu și a fost unul dintre subiectele pe care le-am abordat, să facă tot posibilul să 

nu mai avem astfel de situații. Mi-au transmis că sunt izolate și că aceste situații, dacă se 

întâmplă, țin de profesorii sau de educatorii, învățătorii de la clase, și nu există o regulă pe 

școală, să ceară bani sau materiale de la copii. 

Fac și eu un apel public către botoșăneni, dacă sunt astfel de solicitări, să ne spună 

exact, să îmi transmită unitatea de învățământ și profesorul care a făcut acest lucru, dar vă 

spun că nu voi primi, am mai făcut și în trecut, oamenii sunt reticenți,. Cred că am avut o 

singură dată o listă cu materialele necesare pentru începerea noului an școlar. Vă garantez că 

sunt bani pentru toate aceste materiale sanitare la școli. Mai mult, dacă am ajuns undeva la 

jumătatea anului, și unele bugete care au fost constituite în funcție de sumele alocate per elev 

s-au epuizat, am făcut realocări cu ajutorul Inspectoratului Școlar Județean între instituții de 

învățământ și nu a fost niciodată o problemă a banilor pentru aceste materiale consumabile, și 

așa mai departe, dar mai sunt cazuri izolate, ca în orice breaslă, pe care aș vrea să nu le 

generalizăm și să transmitem că se cer în continuare părinților bani sau materialele acestea.  

În ceea ce îl priveşte pe domnul Ţurcanu, pentru că a făcut referire la același subiect, 

mă mir că v-au solicitat dumneavoastră, chiar dumneavoastră v-au solicitat aceste materiale, 

mă îndoiesc. 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – chiar mie. 
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Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – spuneți-mi școala și chem pe director, ca să 

văd. Cât, grădinița 6? Bine, o să întrebăm care este rațiunea, poate ne scapă ceva. Nu sunt 

tendențios. Și întrebarea a fost, la această ședință cu directorii, dacă aceste cadre didactice au 

solicitat directorilor fonduri pentru achiziții. Nu cred că ar trebui să generalizăm, dar ne vom 

preocupa, lucru pe care l-am făcut și în timpul vacanței, atunci când am avut un dialog cu 

școlile pentru sumele necesare igienizării și ca să începem cu bine noul an școlar. 

Noul an școlar, și aici îi răspund domnului Maxim, pe care o să îl începem anul acesta 

fără marcaje în prima zi de școală, facem un program în Botoșani: „Fără marcaje în prima zi 

de școală”, după care vom continua cu aceste marcaje, pe care, profit de ocazie și vă spun că 

nu le putem face noaptea, pentru că am mai avut astfel de discuții, pentru că s-a licitat cu un 

anumit preț. 

Și dacă le facem noaptea, oricum se creează un oarecare disconfort și ar trebui să 

plătim mult mai mult pentru aceste marcaje.  

Continui cu răspunsurile la interpelări, și domnului Gheorghiță îi transmit că încă nu 

funcționează sistemul de supraveghere și depunem eforturi pentru Adamiu, că avem serioase 

semne de întrebare, ceea ce am construit noi acolo o să dăinuiască în timp, peste zeci de ani o 

să găsim ce am pus acolo, avem un sistem de supraveghere pe care l-am achiziționat tot cu 

bani europeni în cadrul aceluiași proiect și vrem să îl interconectăm cu sistemul public, tocmai 

pentru a preveni eventualele acte antisociale.  

La foișorul din parc s-a turnat fundația, se lucrează în atelierele constructorilor pentru 

ce urmează să fie amplasat. Deci, chiar dacă nu se vede pe amplasament, vor veni cu foișorul 

și îl vor monta acolo. 

Iluminatul public la Liceul Eminescu este afectat pentru că avem un șantier în zonă, și 

pot fi mici deficiențe, dar le vom transmite colegilor care este cauza. Atunci când avem un 

întreg tronson care nu funcționează în municipiul Botoșani, e, aproape de fiecare dată, nu am 

întâlnit o excepție de când sunt în Primăria Botoșani, să nu fie o deficiență din cauza lipsei 

furnizării energiei electrice, deci nu o defecțiune a sistemului nostru. Ca să spun pe românește, 

nu era curent, de asta nu merge iluminatul. Când nu este curent, suni la cei care furnizează 

curentul, care nu ne tratează de fiecare dată cu prioritate, și deranjamentele noastre sunt 

rezolvate după cele casnice, agenți economici, după care este sistemul public. și sunt anumite 

sincope, noi fiind un client, care, atunci când nu are curent, sună la DelGaz Grid. 

Domnului Țurcanu îi transmit că eu nu le cer celor de la Poliția Locală să își facă 

treaba, dimpotrivă, eu le cer să facă mai mult și eu nu își fac treaba, așa stau lucrurile, și nu 

invers. Depunem eforturi, le mai transmitem, a auzit și domnul viceprimar, care probabil va 

mai face acțiuni pe acest subiect, pe Pacea Ocolitor. 

Domnului Rogojinschi îi transmit da, avem reprezentanți în consiliile de administrație 

ale școlilor, sunteți dumneavoastră, toți cei de aici, într-una, 2, 3 instituții de învățământ. La 

ședințe puteți ridica și dumneavoastră această problemă directorilor, să mai transmită încă o 

dată cadrelor didactice faptul că sunt sume alocate de la Primăria Botoșani pentru aceste 

materiale igienico-sanitare, și putem rezolva cu decență acest lucru, să nu mai umilim părinții 

iar cu bani sau cu alte aspecte pentru aceste achiziții. 
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Punctul 2 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

local și a bugetului instituțiilor și activităților finanțate integral sau parțial din venituri 

proprii pe anul 2023 – retras. 

 

Punctul 3 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, 

Statului de funcţii și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Direcției de Asistenţă 

Socială Botoșani începând cu data de 01.09.2023 – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 

Punctul 4 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local 

pentru efectuarea operaṭiunilor de dezmembrare a unui imobil proprietatea privată a 

Municipiului Botoṣani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, 

nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 22 de voturi pentru și 1 

abținere (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 5 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor 

contracte de concesiune – retras. 

 

  Punctul 6 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind iniţierea demersurilor în 

vederea preluării Cinematografului ,,Luceafărul” în domeniul public al Municipiului 

Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 

 

 Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – am niște nelămuriri referitoare la 

proiectul acesta: în primul rând, aș vrea să știu dacă suntem obligați legal să preluăm în 

administrare acea clădire; în al doilea rând, dacă avem o estimare a costurilor pentru 

reabilitarea clădirii. 

 

 Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – nu suntem obligați legal să preluăm această 

clădire, dar este o oportunitate, face parte din zona Centrului Vechi, pe care vrem să îl 

reabilităm, costurile sunt bune pentru Municipiul Botoșani, cu siguranță putem face o 

investiție acolo. Este drept, e o clădire care este construită în urmă cu mult timp, dar putem 

spune ceva legat de costuri după ce avem o expertiză și un deviz general, dar, așa cum am 

procedat foarte bine cu Cinematograful Unirea, pe care l-am pus pe picioare, în condițiile 

actuale, chiar cu bani puțini, și avem și idei pentru dezvoltarea acestui obiectiv, la fel, putem 

face și cu Cinema Luceafărul, care se află într-o zonă foarte importantă pentru noi, și putem 

decide ce se întâmplă în Centrul Istoric, determinat de faptul că suntem proprietari. 

 Dacă nu suntem proprietari, putem să ne trezim ca în situația casei pe locul unde s-a 

născut Mihai Eminescu, care, mă rog, a fost cu diverse destinații și, din câte îmi aduc aminte, 

am avut oportunitatea în Consiliul Local, fiind monument istoric, să achiziționăm acel imobil, 

chiar dacă nu a fost casa originală în care s-a născut Mihai Eminescu, tocmai petru a o pune în 

valoare, și nu cred că s-a votat aici. 

 Deci este o oportunitate și eu o văd în felul acesta și de aceea vă solicit un vot pentru 

proceduri inițiale, urmând să revenim cu toate datele, sumele pe care trebuie să le plătim, 
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sume cu care ne putem compensa fiind și o serie de datorii din partea RADEF către bugetul 

local, și atunci, această sumă pe care trebuie să o plătim s-ar putea să fie mai mică.  

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este respins cu 14 voturi și 9 abțineri 

(doamnele consilier Monica Delia Adăscăliţei, Cătălina Camelia Lupaşcu și Ada Alexandrina 

Macovei și domnii consilieri  Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, Maricel 

Corneliu Maxim și Eugen Cristian Ţurcanu).   

 

 Punctul 7 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind prelungirea unor 

contracte de închiriere pentru spaţii închiriate în clădirea din str. Săvenilor, nr. 2-8 – retras. 

 

Punctul 8 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii 

procedurilor în vederea cumpărării  unui teren situat în Botoșani, str. Pacea, f.n. – este avizat 

favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 

vot, acesta este repins cu 13 voturi pentru și 10 abțineri (domnii consilieri Monica Delia 

Adăscăliţei, Cătălina Camelia Lupaşcu și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri 

Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur, Marcel Gheorghiță, 

Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian Ţurcanu). 

 

Punctul 9 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind modificarea şi 

completarea anexei nr. 1 al Hotărârii Consiliului local al Municipiului Botoşani nr. 77 din 

12.03.2014 privind închirierea prin licitatie publică a unor spatii comerciale situate în 

imobile proprietatea municipiului Botosani, care au făcut obiectul proiectului „Reabilitarea 

Centrului Istoric si a Zonei Pietonale a municipiului” – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

14 voturi pentru și 9 abțineri (doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței, Raluca Ștefania 

Curelariu și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, 

Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur, Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian 

Țurcanu). 

 

Punctul 10 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind declararea unor imobile 

ca bunuri aparținând domeniului privat de interes local al Municipiului Botoșani – este avizat 

favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 

vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 

 Punctul 11 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea mandatului 

special reprezentantului UAT Municipiul Botoșani în AGA ADI ,,Ecoproces” în vederea 

aprobării Actului adițional nr. 4 la Statutul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

,,Ecoproces” Botoșani – este avizat favorabil de comisia de specialitate și nr. 5, nu prezintă 

discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 21 voturi pentru și 2 abțineri (doamnele 

consilier Raluca Ștefania Curelariu și Camelia Cătălina Lupașcu). 

 

Punctul 12 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind împuternicirea 

reprezentanților Municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. 
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ELTRANS S.A. Botoșani în vederea numirii administratorilor – este avizat nefavorabil de 

comisia de specialitate nr. 5. 

 Doamna președinte de ședință Monica Delia Adăscăliței – propunerile 

dumneavoastră? 

 

 Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – propuneri pentru Eltrans, conform 

raportului de analiză, domnul Beilic Andrei, domnul Drelciuc Simion, domnul Ciocan Vasile, 

domnul Ursu Cătălin și domnul Vlas Dorin.   

 

Doamna președinte de ședință Monica Delia Adăscăliței – alte propuneri? 

 

Fiind supus la vot dezbaterea proiectului de hotărâre la finalul ședinței, aceasta este 

aprobată cu 21 de voturi pentru și 2 abțineri (doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu și 

domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 13 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind împuternicirea 

reprezentanților Municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. URBAN 

SERV S.A. Botoșani în vederea numirii administratorilor – este avizat favorabil de comisia de 

specialitate nr. 5. 

 

Domnul consilier Mihail Gabriel Tanasă – rog să se consemneze în procesul verbal 

că nu particip nici la discuții și nici la votul final asupra acestui proiect de hotărârii. 

 

 Doamna președinte de ședință Monica Delia Adăscăliței – propunerile 

dumneavoastră, vă rog? 

 

Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – domnul Egner Florin, domnul Beilic 

Andrei, doamna Andronache Viorica, domnul Pădurariu Dan Ștefan, domnul Tanasă Albert, 

doamna Colbea Elena și domnul Ispas Bogdan. 

 

Doamna președinte de ședință Monica Delia Adăscăliței – alte propuneri? 

 

Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – să repet, că nu s-a înregistrat, cred. 

Domnul Egner Florin, domnul Beilic Andrei, doamna Andronache Viorica, domnul Pădurariu 

Dan Ștefan, domnul Tanasă Albert, doamna Colbea Elena și domnul Ispas Bogdan. 7 au 

participat la concurs și alegem din cei 7. 

 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – eu voiam să îl întreb pe domnul Primar 

dacă lista a fost aprobată de doamna, ca să știm că suntem bine, da? Doamna a aprobat-o? 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – vreau să fac o remarcă legată de 

modalitatea de selecție a administratorilor, au fost acțiuni în instanță în urma unor polemici 

aici, în Consiliul Local, iar instanța a decis că deliberativul poate hotărî, dincolo de punctajele 
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care sunt transmise de către firma care face selecția, este rolul strict al dumneavoastră să 

desemnați administratorii la aceste societăți comerciale ale noastre. 

 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – la lista de la Urban Serv nu se regăsesc 

7 membri, doar 5. 

 

Fiind supus la vot dezbaterea proiectului de hotărâre la finalul ședinței, aceasta este 

aprobată cu 18 de voturi pentru și 4 abțineri (doamna consilier Monica Delia Adăscăliței și 

domnii consilieri Cătălin Boboc, Cătălin Mugurel Flutur și Eugen Cristian Țurcanu) – nu 

participă la vot domnul consilier Mihail Gabriel Tanasă. 

 

Notă: S-a retras de la lucrările ședinței domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur.  

   

Punctul 14 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de 

fezabilitate, actualizarea indicatorilor tehnico-economici și a devizului general ai obiectivului 

de investiţii: „EXTINDERE SISTEM DE DISTRIBUȚIE GAZE NATURALE ÎN 

MUNICIPIULUI BOTOȘANI, JUDEȚUL BOTOȘANI” – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 15 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 167 

din 19.04.2022 privind aprobarea Cererii de Finanțare precum si a Devizului General pentru 

obiectivul de investitii „EXTINDERE SISTEM DE DISTRIBUȚIE GAZE NATURALE ÎN 

CADRUL MUNICIPIULUI BOTOȘANI, JUDEȚUL BOTOȘANI“, în vederea finanțării prin 

Programul Național de Investiţii „Anghel Saligny” – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 16 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

Plan Urbanistic Zonal – str. Uzinei, nr. 1 – CF/CAD 51921 în vederea realizării obiectivului 

„Construire magazin PENNY MARKET cu magazin produse din carne și brânzeturi, accese 

auto și pietonale, trotuare, sistematizare verticală, reclame luminoase pe fațadă și în parcare, 

stâlp publicitar, împrejmuire teren, branșamente la utilități și organizare de șantier” – este 

avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 

supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 17 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea  

documentaţiei „P.U.Z. și R.L.U. - Str. Maxim Gorki, nr. 5, mun. Botosani, CAD/CF62018” în 

vederea realizării obiectivului „construire imobil D+P+2E+3E parțial, cu funcțiuni mixte – 

birouri, cabinete medicale, locuință de serviciu la etajul 3” – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 

aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 
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Punctul 18 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea  

documentaţiei „P.U.Z. și R.L.U. – Aleea Alexandru O. Teodoreanu, nr. 1, recenzat Al. 

Păstorel Teodoreanu, nr.1, mun. Botoșani, CAD/CF68786” în vederea realizării obiectivului 

„Construire service auto” – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu 

prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 

consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 19 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea  

documentaţiei „P.U.Z. și R.L.U. – extravilan, CF/NC nr. 57902” în vederea realizării 

obiectivului „Introducere teren în intravilan în vederea construirii de locuințe cu regim mic 

de înălțime” – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă 

discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor 

prezenți (22). 

 

Punctul 20 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea  

documentaţiei „Plan Urbanistic Zonal şi Regulament local de urbanism – Str. Vâlcele, nr. 47, 

nr. Cad./C.F. 69840, 70174“ în vederea realizării obiectivului „Parcelare teren în vederea 

construirii de locuinţe individuale” – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și 

nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 18 voturi pentru și 4 

abțineri (domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu și Marcel 

Gheorghiță). 

 

Punctul 21 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

„Plan Urbanistic Zonal şi Regulament local de urbanism aferent – strada Pod de Piatră nr. 

88, nr. Cad./CF 68966“ în vederea realizării obiectivului „Întocmire P.U.Z. și R.L.U. în 

scopul construirii de locuințe pentru tineri” – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 

nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de 

voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 22 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de 

şedinţă al Consiliului Local al municipiului Botoșani pentru lunile septembrie – octombrie 

2023 – este avizat favorabil de comisia de specialitate nr. 5. 

 

Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – domnul Miluță Timofti.  

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre împreună cu propunerea formulată, acesta este 

aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 23 de pe ordinea de zi – Prezentarea indicatorilor de performanță financiari 

și nefinanciari realizați de către S.C. ”ELTRANS” S.A. Botoșani în semestrul I 2023 – au fost 

aduși în atenția consilierilor locali. 

 



Proces verbal şedinţă ordinară Consiliu Local Botoşani 

din data de 28 august 2023 

 

12 

 

Punctul 24 de pe ordinea de zi – Prezentarea indicatorilor de performanță financiari 

și nefinanciari realizați de către S.C. URBAN SERV S.A. Botoșani la data de 30.06.2023 – au 

fost aduși în atenția consilierilor locali. 

 

Punctul 25 de pe ordinea de zi – Comunicat pentru respectarea prevederilor art. 225 

din OUG nr. 57/2009 privind Codul administrativ – a fost adus în atenția consilierilor locali. 

 

Punctul 1 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Compartimentului Asistență 

medicală și de Medicină dentară din Unitățile de învățământ preuniversitar din municipiul 

Botoșani – aparatul de specialitate al Primarului Municipiului Botoşani – este avizat 

favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 

vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 2 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2023, al S.C. Modern Calor 

S.A. Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă 

discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor 

prezenți (22). 

 

Punctul 3 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea prețurilor de vânzare pentru locuinṭe ANL – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 4 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea documentaţiei „Plan Urbanistic de Detaliu – Str. Grăniceri, nr. 4, mun. Botoșani, 

CF/NC 59376” în vederea realizării obiectivului „demolare C1, construire locuință P+1E, 

anexă gospodărească și împrejmuire teren” – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 

nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 5 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

modificarea art. 3 din H.C.L. nr. 588/22.12.2022 privind numirea reprezentanților Consiliului 

Local în calitate de membri supleanți în consiliile de administrație ale Spitalelor Publice 

transferate administrației publice locale – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 

1, nr. 3 și nr. 5. 

 

Doamna președinte de ședință Monica Delia Adăscăliței – având în vedere faptul că 

eram reprezentantul Consiliului Local la Spitalul de Recuperare și având în vedere actuala 

funcție de manager al Spitalului Județean, trebuie propus altcineva în consiliul de 

administrație al Spitalului de Recuperare Botoșani. Aștept propunerile dumneavoastră. 

 

Domnul consilier Andrei Amos – propun pe domnul consilier Boboc Cătălin.  
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Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu se autopropune.  

 

Fiind supusă la vot discutarea proiectului de hotărâre la finalul ședinței, aceasta este 

aprobată cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 1 de pe completarea nr. 2 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 

modificarea și completarea Anexei Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Botoșani nr. 8 

din 16 ianuarie 2023 privind aprobarea documentației tehnico-economice faza Documentație 

de avizare a lucrărilor de intervenție (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiții ”Renovare energetică a clădirilor publice – Școala Gimnazială nr. 13 

Botoșani”, finanțat în cadrul Programului Planul Național de Redresare și Reziliență, 

Componenta 5 – Valul Renovării, Axa 2 – Schema de granturi pentru eficiență energetică și 

reziliență în clădiri publice, Operațiunea B.2. Renovarea energetică moderată sau 

aprofundată a clădirilor publice” – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 

3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de 

voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Se ia o pauză pentru redactarea buletinelor de vot. 

 

După încheierea pauzei, se începe procedura de vot secret pentru propunerile celor trei 

proiecte de pe ordinea de zi, respectiv punctele 12 și 13 de pe ordinea de zi și punctul 5 de pe 

completarea ordinii de zi. 

 

După înceierea procedurii de vot secret, se anunță rezultatele votului. 

 

 Notă: S-a retras de la lucrările ședinței domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu. 

 

Se revine la discuția punctului 12 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind 

împuternicirea reprezentanților Municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor 

la S.C. ELTRANS S.A. Botoșani în vederea numirii administratorilor. 

 

 Doamna președinte de ședință Monica Delia Adăscăliței – s-a supus la vot: domnul 

Beilic Andrei Constantin – 16 voturi pentru, Drelciuc Simion – 16 voturi pentru, Ciocan 

Vasile – 16 voturi pentru, Ursu Cătălin – 14 voturi pentru, Vlas Dorin – 14 voturi pentru. 

 

 Fiind supus la vot proiectul de hotărâre per ansamblu, acesta a fost aprobat cu 16 

voturi pentru, 1 vot împotrivă (doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu) și 4 abțineri 

(doamna consilier Monica Delia Adăscăliței și domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc 

și Daniel Botezatu). 

 

 Se revine la discuția punctului 13 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind 

împuternicirea reprezentanților Municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor 

la S.C. URBAN SERV S.A. Botoșani în vederea numirii administratorilor. 
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 Doamna președinte de ședință Monica Delia Adăscăliței – propunerea și votul a 

fost pentru: domnul Egner Florin Simion – 13 voturi, Beilic Andrei – 13 voturi, Andronache 

Viorica – 2 voturi pentru, Pădurariu Dan Ștefan – 14 voturi, Tănasă Petru Albert – 14 voturi, 

Colbea Elena Alina – 14 voturi, Ispas Bogdan – 0 voturi pentru. 

 

 Fiind supus la vot proiectul de hotărâre per ansamblu, acesta a fost aprobat cu 16 

voturi pentru, 1 vot împotrivă (doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu) și 3 abțineri 

(doamna consilier Monica Delia Adăscăliței și domnii consilieri Andrei Amos și Daniel 

Botezatu) – nu participă la vot domnul consilier Mihail Gabriel Tanasă. 

 

Se revine la discuția punctului 5 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de 

hotărâre privind modificarea art. 3 din H.C.L. nr. 588/22.12.2022 privind numirea 

reprezentanților Consiliului Local în calitate de membri supleanți în consiliile de 

administrație ale Spitalelor Publice transferate administrației publice locale. 

 

Doamna președinte de ședință Monica Delia Adăscăliței – era legat de 

nominalizarea unui consilier ca reprezentant al Consiliului Local în consiliul de administrație 

al Spitalului de Recuperare „Sf. Gheorghe” Botoșani: domnul Boboc Cătălin, 20 de voturi 

pentru, doamna Curelariu, 1 vot pentru. 

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre per ansamblu, acesta este aprobat cu 

unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (21). 

 

Epuizându-se materialele din ordinea de zi şi timpul alocat şedinţei de astăzi, doamna 

preşedinte de şedinţă – consilier Monica Delia Adăscăliței – declară lucrările şedinţei închise.  

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,            SECRETAR GENERAL, 

Consilier,                                   Oana Gina Chițanu              

Monica Delia Adăscăliței 

       

 

 

 

 

Redactat și dactilografiat,  

Alina Ecaterina Manolache 


